
Protokoll styremøte 06-2022 
 
Møtte: Johnny Skjoldal, Henry Kristiansen, Atle Opstvedt, Renate Solberg, Ingerid Lærum Roll-Lund 
og Vidar Bryn (vara) 
 
Jan Gjennestad møtte under punkt 3, 4 og 7. 
 
Ikke møtt: Marion Hauge (vara)  
 
Sted: Bergen Travpark 
Tid: Mandag 09.05.22 kl.17.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
Protokoll er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir i midten av august. Avtales på messenger.  
 

3. Informasjon fra Bergens Traverbane AS 
Styreleder Jan Gjennestad forteller om prosessen for ansettelse av ny daglig leder. Han 
forteller også om oppgraderingene som skal gjøres i løpet av året. Dette gjeldende lyd i 
restauranten og vedlikehold på stallsiden. Det skal også være flere arrangementer i løpet av 
året på travbanen.  
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning.  

 
4. Generalforsamling Bergens Traverbane AS 

Jan Gjennestad informerer om at generalforsamling er utsatt til 29.06.22. 
Styret diskuterer ulike kandidater til styret. 
 
Diskusjonen er unnlatt offentligheten. 
 

5. Ponnilandsleir 
Det er påmeldt 83 ponnier og 91 kusker. Leiren begynner å ta form, men det er fortsatt mye 
å gjøre. Det er møter kontinuerlig frem til leiren og det kommer ut informasjon neste uke. 
Innmeldingslisten er kommet ut og starterklæring er torsdag 16.06. Det bør komme ut 
informasjon om at løpsbanen er stengt for de aktive. Forbundssekretær sender ut 
informasjon på mail, Facebook og i programmet. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning. 
 

6. Fagdag 
Styret har diskutert flere aspekter av en fagdag. De diskuterer datoer og tema.  
Dato blir fredag 14.10.22 i Elliot’n Pub og temaet blir skadeforebygging. 
De foredragsholderne som ble diskutert sist ønsket ikke å delta. Forslag på Frode Hamre og 
Hesteklinikken i Bergen. Styret snakker med disse aktørene. 
 
Vedtak: Fagdag blir fredag 14.10.22. 
 
 



7. Landsråd 
Johnny Skjoldal og Jan Gjennestad forteller om sakene og diskusjonene som var på 
landsrådet.  
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning.  

 
8. Næringsforum 

Styret diskuterer ulike former for næringsforum i Bergen. Formann har snakket med DNT 
medlem Dysjaland om muligheten for å avholde næringsforum i vår region.  
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning. 
 

9. Ungdomsgruppe 
Ungdomsgruppen har kommet med forslag på endring av bøtesatser. De har oppfordret de 
andre ungdomsgruppene til å sende inn lignende forslag til sine forbund.  
 
Vedtak: Forbundet støtter oppunder ungdomsgruppen sitt forslag og sender dette inn til 
reglementsansvarlig over sommeren. 

 
10. Eventuelt 

Høstkonferanse: Vi er invitert til høstkonferanse 16-18 september. Det kommer formell 
invitasjon fra Agder Travforbund som skal avholde konferansen. 
Aktivitetstall: Atle Opstvedt har sendt ut et infoskriv om aktivitetstall til alle trenerne, der de 
ønsker tilbakemelding på hva trenerne tenker om prosjektet. Alle trenerne var interessert i å 
bidra i en eller annen form, men de ønsker en overordnet plan.  
Reise rundt til lagene: Renate Solberg setter opp et skjema med en plan for rundreise. 
 
 
 
 
Møtet ble hevet kl. 20.30 

 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
   Johnny Skjoldal   Henry Kristiansen 
 
 
 
 
 Atle Opstvedt   Renate Solberg   Ingerid Lærum Roll-Lund 


